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Сочинение
English is very important in our life. This is an international language. Millions of people around the world in 49 countries speak English. English is the third most spoken language in the world. English is spoken in about 70 countries, so it has been given the status of an international language.
Today, parents understand the importance of the English language, so they only accept their children to a good English school.
For me, English is an opportunity to get a good job and get a job in a large international company. Currently I am actively studying English. My big passion is video games. Mostly I play games in Russian. But I often switch the game settings to English, and in this way, I try to understand the dialogue of all the characters.
A person who does not know a foreign language has to face many other problems. English has many uses. Those people who know English can do many things, for example: find a job abroad, travel, freelance on the Internet, work in large companies. They also have a bright future. Yes, there are many people who have learned English. This language has many benefits for everyone and they feel much more comfortable after learning it.
English is the key to prosperity. If a person knows English, then his chances of success increase. By learning a foreign language, we can communicate with other people and receive absolutely any information that can help our people promote their business and strengthen the economy of our country. We can learn about the daily life of absolutely all people from any countries, as well as about religion, science and technology that have been developed abroad.
Перевод
Английский язык очень важен в нашей жизни. Это международный язык. Миллионы людей по всему миру в 49 странах говорят по-английски. Английский - третий по распространенности язык во всем мире. На английском языке говорят примерно в 70 странах, поэтому ему присвоен статус международного языка.
Сегодня родители понимают важность английского языка, поэтому они принимают своих детей только в хорошую английскую школу.
Для меня английский язык – это возможность получить хорошую работу и устроиться в крупную международную компанию. В настоящее время я активно занимаюсь английским языком. Мое большое увлечение – это видеоигры. В основном я играю в игры на русском языке. Но я часто переключаю настройки игры на английский язык, и таким образом, стараюсь понять диалоги всех персонажей.
Человеку, не знающему иностранный язык, приходится сталкиваться со многими другими проблемами. Английский язык имеет много применений. Те люди, которые знают английский, могут делать многое, например: находить работу за границей, путешествовать, работать фрилансером в интернете, работать в крупных компаниях. У них тоже есть светлое будущее. Да, есть много людей, которые выучили английский. Этот язык имеет много преимуществ для всех, и они чувствуют себя намного более комфортно после того, как выучили его.
Английский язык - ключ к процветанию. Если человек знает английский, то его шансы на успех возрастают. Изучая иностранный язык, мы можем общаться с другими людьми и получать абсолютно любую информацию, которая может помочь нашим людям продвигать свой бизнес и укреплять экономику нашей страны. Мы можем узнать о повседневной жизни абсолютно всех людей из любых стран, а также о религии, науке и технологиях, которые были разработаны за рубежом.
